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Svi su ministri uoči početka sjednice Vlade u četvrtak čestitali nogometnoj reprezentaciji na

pobjedi protiv Engleske i ulasku u finale svjetskog nogometnog prvenstva u Rusiji, a počast su

joj odali i noseći hrvatske dresove.

"Čestitke nogometašima, stručnom stožeru na svim pobjedama do sada i velika, velika potpora

za nedjelju", rekao je prije ulaska u Vladu ministar pravosuđa Dražen Bošnjaković.

Ministrica obrazovanja i znanosti Blaženka Divjak istaknula je kako je za pobjedu trebalo spojiti

srce i talent s disciplinom i inteligencijom.

"Ja sam rekla da ćemo pobijediti, ali da je trebalo srce i talent spojiti s disciplinom i s

inteligencijom - trebalo je. Onda smo nepobjedivi, ali ne samo u nogometu", kazala je.

Smatra da bi to trebao biti i recept za hrvatsku politiku. "Da, mislim da, apsolutno. Talent i srce s

jedne strane, ali bez inteligencije i discipline nema ništa", kazala je Divjak i dodala kako je

sigurna da to može i hrvatska vlada.

"Ja sam sigurna da može. Razlika je u tome da smo svi u nogometu jedinstveni, ali kada

govorimo o politici, to moramo isto naučiti. Kako podržavati u sportu tako trebamo podržavati i

neke velike ideje, primjerice obrazovne reforme. i kad je politika u pitanju".

I ministar branitelja Tomo Medved je uputio čestitke hrvatskoj reprezentaciji za ulazak na finale

izrazivši nadu da će postati i svjetski prvaci.

"Neopisivo. Čestitke izborniku, svim igračima. Ponosno. Veličanstveno", rekao je.

Upitan što misli kako će se finale završiti, kazao je da će Hrvatska biti prvak.

"Prvaci, u to nema sumnje. Ono na što smo neizmjerno ponosni je odnos unutar momčadi, to

jedinstvo. Ako ćemo ovo sažeti i vratiti se na Domovinski rat i na branitelje, evo jedinstveni smo

u obrani domovine i u sportu. Ovih dana ponosni smo na naše Vatrene i ostanimo tako do kraja.

Donesimo taj pehar u Zagreb i proslavimo ga onako ponosno i dostojanstveno kako to hrvatski

narod zna", poručio je.

Medved je rekao i da svi mogu naučiti od nogometaša, odnosa momčadi, reprezentacije ali i

svih sportaša.

"To je domoljublje, to je taj odnos prema domovini. Mi hrvatski branitelji to smo pokazali u ratu,

a sportaši nam to pokazuju na sportskim borilištima", kazao je Medved upitan mogu li političari

nešto naučiti od reprezentativaca.

Ministar turizma Gari Cappelli kazao je kako je prije mjesec i pol dana privatno kupio kartu za

finale što pokazuje da su njegova očekivanja oko plasmana hrvatske reprezentacije u finale bila

realna.

 1 / 8

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Ministri u dresovima reprezentacije na sjednici Vlade

Kategorija: VIJESTIAžurirano: Četvrtak, 12 Srpanj 2018 11:17

Objavljeno: Četvrtak, 12 Srpanj 2018 11:16

Upitan što to znači za brendiranje Hrvatske rekao je, među ostalim, kako su nogometaši najbolji

ambasadori Hrvatske. "

Prvu poruku koju sam dobio, osim iz Hrvatske, bila je iz Kine koja kaže: napravili ste sjajnu

stvar, nakon toga očekujte još više Kineza u Hrvatskoj. Oni su masovno gledali, javili su mi to

touroperatori iz Kine", rekao je Cappelli.

Ministar državne imovine Goran Marić sinoćnju je utakmicu ocijenio kao fantastičan uspjeh koji

je potvrda važnosti kadrovske politike te je dodao kako je odluka da izbornik Zlatko Dalić vodi

reprezentaciju rezultirala takvim uspjehom.

"Njegova odluka o izboru, igrača, vrline, kompetencija, vjera, angažiranost i takav pristup igri,

zanos i srčanost, samo se tako može voljeti i predstavljati Hrvatska i onda se može pobijediti

'kraljevstvo nogometa'", istaknuo je Marić.

Upitan je li (kao bivši nogometni sudac) zadovoljan suđenjem, Marić je odgovorio kako to

"uopće ne promatra ".

Ministrica regionalnog razvoja i fondova Europske unije Gabrijela Žalac dolazeći na sjednicu u

majici hrvatske nogometne reprezntacije upitana tko je naredio takav dress code, rekla je kako

nema nikakve naredbe.

"Prekrasno, kad je timski rad i hrabro srce, onda je to...ma svaka im čast", rekla je ministrica

Žalac.

Ministar uprave Lovro Kušćević igračima je zahvalio što su postigli to da hrvatsko srce opet

kuca jedinstveno i zajedničko, poželjevši im pobjedu u nedjelju u finalu protiv Francuske.

„Red je da prvo čestitam izborniku Daliću i svim igračima naše reprezentacije i da čestitam

hrvatskom narodu na velikom uspjehu”, kazao je Kzušćević.

Upitan može li politika iskoristiti to zajedništvo, rekao je "volio bih da smo svi zajedno". "Uvijek

kažem da svaki hrvatski sastav u Hrvatskom saboru ima legitimitet hrvatskih građana koji su ga

izabrali i da svi mi moramo raditi u zajedništvu i interesu Hrvatske pa pozivam svih da tako

rade", rekao je Kušćević. Za recept protiv Francuza Kušćević kaže „mirno i staloženo, ova dva

dana se koncentrirati, ne se opustiti, vjerujem u pobjedu u nedjelju”.

Potpredsjednik Vlade Predrag Štromar rekao je za uspjeh reprezentacije da je vrhunski, a jedva

čeka nedjelju da budemo svjetski prvaci. Finalnu utakmicu će pratiti od kuće s obitelji jer je to,

kaže, dobitna kombinacija.

Ministar gospodarstva, poduzetništva i obrta Darko Horvat ispričao je novinarima šalu o susretu

Engleza i Francuza. „Francuz pita Engleza, prijatelju zašto si tužan a Englez mu veli nakon

nedjelje bit ćeš i ti, bez brige". Upitan mogu li političari nešto naučiti od Vatrenih, rekao je da je

imao jednog anđela uz sebe kad je odlazio iz Sabora u Vladu i da ga ima još uvijek.

Ministar financija Zdravko Marić poručio je da su očekivanja uvijek bila velika, i da je ranije
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rekao da vjeruje u pobjedu.

Kazao je kako je ovo fenomenalna promocija, što se treba i iskoristit će se, jer cijeli svijet sada

priča o Hrvatskoj.

Upitan nedostaje li takve pozitivne energije u hrvatskoj politici, Marić je rekao kako svi mogu

dosta naučiti od reprezentacije, da je bitno zajedništvo i pozitivna energija.

"Kako naš izbornik kaže, biti ponizan, raditi najbolje što znaš, nikoga se ne bojati. Ne bojati se

donošenja odluka, jednostavno ići naprijed", istaknuo je.

Na pitanje da li se ova pobjeda dogodila jer se šansa daje najboljima, a ne podobnima, Marić je

kazao da u reprezentaciji igraju samo najbolji.

"Slažem se da je u sportu uvijek pitanje najboljih, uvijek je i pitanje je li potrebna smjena

generacija, mladih i starijih. Ja sam, iako nisam sportski dužnosnik, stajališta da uvijek trebaju

biti najbolji. Iz moje perspektive, moj cijeli tim sastavljen je od ljudi velikih stručnjaka i ljudi koji

rade za Hrvatsku najbolje što znaju. Sigurno u njih imam veliko povjerenje, tako da iz vlastitoga

primjera mogu reći da igraju samo najbolji, odgovorio je Marić na komentar novinara da u

reprezentaciju nitko nikoga nije 'uhljebio'.

Ministar zaštite okoliša i energetike Tomislav Ćorić rekao je kako je fenomenalan osjećaj bio

nalaziti se u srijedu navečer iza 11 sati na Trgu i svjedočiti ludilu i veselju koje je tamo vladalo.

Novinare koje je zanimalo može li to ludilo i to veselje priuštiti hrvatskim građanima i hrvatska

Vlada, na što je Ćorić odgovorio kako misli da ekonomski rezultati definitivno idu u tom smjeru.

Ministar zdravstva Milan Kujundžić pohvalio snagu duha hrvatskih nogometaša koja je po

njegovu mišljenju "glavni recept za ulazak hrvatske nogometne reprezentacije u finale Svjetskog

prvenstva".

Mislim da je osjećaj sada svih Hrvata ponos, ali i određena sigurnost da ćemo uistinu postati

prvaci svijeta. Ako smo sve ove prošli, još ćemo malo i Francuze sprašiti kući i gotovo, rekao je

Kujundžić. On drži da je recept za Francuze snaga duha. "Sinoć oni u 115 minuti trče kao da je

počela peta minuta, pravo čudo, ja mislim da to može samo snaga duha", rekao je.

Istaknuo je kako bi i Vlada, ali i svi Hrvati trebali taj duh optimizma upornosti i ustrajnosti i

znanja napraviti da bi napravili svi zajedno korak koji su napravili naši nogometaši.

Mistrica za demografiju, obitelj, mlade i socijalnu politiku Nada Murganić rekla je da je

reprezentacija priredila puno ponosa i radosti, na čemu su svi zahvalni. Kazala je da ne bi

nikoga izdvajala jer su joj svi jednako dragi. Upitana može li Hrvatska vlada takvo što pružiti

Hrvatima, Murganić je rekla kako se Vlada trudi.

Plenković čestitao nogometnoj reprezentaciji na plasmanu u finale

Predsjednik Vlade Andrej Plenković čestitao je u četvrtak hrvatskoj nogometnoj reprezentaciji,
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koja se pobjedom nad Engleskom plasirala u finale Svjetskog nogometnog prvenstva u Rusiji,

ustvrdivši da se radi o fascinantnom uspjehu koji je bez ikakvog presedana, globalno gledajući,

najveća promocija Hrvatske.

"Iskrene čestitke hrvatskoj nogometnoj reprezentaciji, izborniku Zlatku Daliću, vodstvu

Hrvatskog nogometnog saveza na fascinantnom uspjehu za hrvatski sport i nogomet i

promidžbu zemlje", rekao je Plenković na sjednici Vlade na koju su ministri došli obučeni u

dresove hrvatske nogometne reprezentacije te aplauzom nagradili uspjeh nogometaša.

"Mislim da smo svi svjesni da u današnje vrijeme 21. stoljeća, u vrijeme interneta i

komunikacija, ovo što se jučer dogodilo u Moskvi po meni je bez ikakvog presedana, globalno

gledajući, najveća promocija Hrvatske", kazao je.

Uspjeh, srce, znanje, iskustvo, pobjednički mentalitet, snaga preokreta, sve što su naši

nogometaši jučer demonstrirali je zaista inspirativno, pa ljudi diljem zemlje i u dijaspori osjećaju

ogroman ponos zbog toga, dodao je.

Nužno je naći rješenje za nacionalni nogometni stadion

Plenković je dojma da su se s Hrvatskom identificirali brojni nama prijateljski narodi i susjedne

zemlje koje u tome vide uspjeh "koji govori o snazi zemlje koja nije baš velika zemlja, ali ima

veliko srce, hrabrost, entuzijazam i ove mladiće koji su otišli korak dalje od briljantne 1998. sa

Ćirom Blaževićem".

"To potvrđuje da smo u 20 godina postali nogometna sila i da ćemo vjerojatno nakon ovoga

sami sebe gledati kao zemlju nogometnog autoriteta, a ne nekakvog autsajdera, i to stvarno

Hrvatska danas s ovakvim igračima, stilom igre i vodstvom sigurno može", ustvrdio je premijer.

Nužnim ističe pronalazak dugoročnog rješenja za nacionalni nogometni stadion. "Mislim da to

hrvatska reprezentacija zaslužuje i na taj način možemo poslati poruku nogometašima, posebno

mladim generacijama da se i dalje bave sportom", dodao je.

To je zadnji put da se sjednica Vlade ove godine održava u dvorani "Ban Jelačić" s obzirom da

kreće obnova koja će trajati šest mjeseci. Za to vrijeme sjednice će se održavati u svečanoj

dvorani gdje se održavaju konferencije za novinare.

"Nakon više od deset godina pokušaja, priprema - tehničkih, političkih, proračunskih i svih

ostalih, uspjeli smo zahvaljujući angažmanu tajništva Vlade i Ureda za opće poslove dogovoriti

da od sutra kreću radovi na renoviranju dvorane", kazao je Plenković, istaknuvši da se radi o

nužnom zahvatu i da je sve napravljeno sukladno javnoj nabavi i u dogovoru s konzervatorima.

(Hina) 
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